
Referat af bestyrelsesmøde i Pårørendeforeningen den 3.06.2024 
 
Konstituering:  
Formand: Margit Graves Ponsaing  
Næstformand:  Margit Højland 
Kasserer/Web-master: Leif Johannsen 
Sekretær/Fokusredaktør: Ulla Bøttcher Nielsen 
Bestyrelsesmedlemmer: Aase Lorenzen 
 Solvej Olesen 
 Gitte Steen Ebbesen 
Suppleanter: Agnes Winther 
 Tanja Bonde Rasmussen 
 
Følgende mødedatoer aftalt: 27.08 – 23.10 – 23.01.2025 – 10.03  
                                         generalforsamling 6.05  
 
Da John Simonsen er trådt ud af bestyrelsen, er Aase alene tilbage som medlem af 
PRISK. Vi er på grund af størrelsen berettiget til 3 medlemmer. Gitte gav tilsagn om at 
træde ind, så vi har 2 medlemmer. 
 
Vi skal sørge for at vores folder ligger i Boenhederne, og udleveres ved indflytning af nye 
beboere. Margit tager kontakt til Sølunds kommunikationsmedarbejder. 
 
Der var enighed om at forsøge at lave det ”store” fælles pårørendemøde den 13.11. 
Margit kontakter Jakob Krogh om dette. 
EMNE: Værgemål. 
Aase henviste til Vibeke Larsen, som er handicapkonsulent i Nordjylland, som ved meget 
om dette. 
Det interessante er jo, hvad lovgivningen siger. Hvilket ansvar påtager man sig som 
værge? Hvad må/kan man som værge? 
 
Der er ikke ret stor opbakning rent økonomisk til Pårørendeforeningen, hvor kun ca. 50 
betaler kontingent. Hvad kan vi gøre?? 
 
Juleslik uddeles 15.12. 
Tanja har lavet aftale med Carletti om levering. ”Problemet” er pakning, men det var der 
enighed om, vi sagtens selv kan gøre. 
 
Gennem landsbyens læge er vi blevet gjort opmærksom på et fondslegat, vi kan søge. 
Ansøgningsfrist er 1.09. Leif tager kontakt for at høre nærmere.  
 
Feriekolonien Ajstruplund er blevet overtaget helt af Skanderborg Kommune, og er efter 
sigende lukket. Det tages op med Anne-Marie Kruse. 
 
Maden i landsbyen er et emne, der tages op igen. Vi forsøger at få køkkenlederen med til 
mødet den 23.10. Ulla undersøger, hvem der er ansvarlig. 
 
Forslag om at invitere den nye psykiater med til et møde. 
 
Der er åbenbart store IT-problemer rundt i landsbyen. Det tages op med Anne-Marie 
Kruse. 
 

Solafskærmning har før været diskuteret, og det er stadig aktuelt. Hvad kan der 

gøres?? 
 
 

  Ulla Bøttcher Nielsen 


